
Liv på havnen 

 
Min søndagstur gik blandt andet hen over rallejet, hvor adskillige folk var 

i gang med at klargøre deres både, så de kan komme i vandet inden den 

1. april. 

Jeg faldt i snak med Pia og Ulrik Bruhn. De kunne fortælle, at der endnu 

ikke var nogen afklaring på, hvor bådene kunne stå næste vinter. Men de 

håbede på, at der blev lavet plads til dem i havnens nærområde. Og det 

er der vist mange andre – også ikke-bådejere – der håber på. 

Mens vi talte sammen, kom Liv Hansen til, hun er formand for 

Sejlklubben. Hun og Pia fortalte om juniorafdelingen, der var i fremgang, 

og at de derfor var i gang med at søge sponsorer til flere både. Der er VM 

for Tera-joller på Sjælland 1.-7. august, og det ville være rart, om 

klubben kunne sende nogle deltagere med der. Det kan give de unge 

sejlere noget erfaring i kapsejlads, men det forudsætter, at der er joller 

nok at træne i. 

Klubben har et godt samarbejde med HMI, der har nogle meget dygtige 

elever på sejladslinjen. HMI-eleverne vil gerne være instruktører i 

klubben, og det gør heller ikke interessen mindre, at de kan få lov til at 

give den gas i klubbens nye RIB-båd.  
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